

Referat frå styremøte i Fyresdal Idrettslag 24.5.2016.



Til stades: Elisabeth Taraldlien, Elisabeth Gasmann, Tron Armand Støle, Gry Synnøve Bergland.

Forfall: Anne Mette Momrak, Espen Valseth, Ann Merethe Røed

Referent: Camilla Mostervik

Neste møte: Nærmere info til høsten

Sakliste:

16/16 Godkjenning av innkalling og referat frå møtet 29.3.2016

- Styret godkjente

17/16 Økonomi / Rekneskap

- 61.000 i kulturmidler
- 6000 i tippemidler
- 300.000 på konto
- Kulturmidlene fordeles på høsten.

18/16 Kort orientering frå gruppene

- **Turgruppa** ved Anne Mette Momrak tar ansvar for å spørje grendelagene og Moland Vel om interessen for å arrangere egen grendelagstrim. Idrettslaget kan evt sponse med gevinst. Eller er det størst interesse for kun en start frå f.eks Moland? Skal dette arrangeres samtidig som Tour de kids evt?
- Bispervegsmasjen blir som i fjor. Andre helga i august.
- **Fotballgruppa:** Sparebanken Sør og Fyresdal Sag og Bygg er hovedsponsor de neste 3 år. Fått nei frå Bondal, Telemark kildevann og Telemark Lys.
- Innredningen av klubbhuset er påbegynt.
- Vest-Telemark prosjektet- 2 lokale trenere vil inn i dette. Men foreløpig virker det lite oversiktlig og strukturert. Sende søknad om meir informasjon.
- 40 stk møtte på dugnad. Dommerkurset har mange ungdommer.
- 400 kr for treningsdresser til barn, 500 for vaksne. I tillegg er det tykkere overtrekksjakke til vaksne som står på sidelinja.
- **Svømming:** De fleste har avsluttet sesongen. Jobber med treningsleir til høsten. Vanskelig med trener til de minste. Håper på frivillige foreldre.
- Svømmeaksjon i uke 23 med Janne Teksle som svømmeinstruktør. Røde kors stiller også. Shaima er tolk for de arabisktalende.
- Usikker på sponsoravtalene. Snakke med Fia.
- **Skigruppa:** Det var bra oppmøte på avslutninga. Grilling av pølser og utdeling av diplomer.

19/16 Sponsorkontrakter

- Espen finner felles mal.

20/16 Forslag til møteplan for 2016

- Nytt møte til høsten. Nærmere dato kommer.

• 21/16 Styresammensetning

- Espen og Elisabeth har ikkje kapasitet. Det må ikkje bli for proft hvis vi skal få inn folk. Forslag om 1 felles styre istedenfor 3 forskjellige? Dette diskuteres til høsten.

• Ymse

- Starte å tenke på julekalenderen. Camilla snakker med Hege.

- Medlem av styret i FIL bes respektere innkallingar til styremøte, sende vara dersom leiar ikkje kan møte og informere leiar av FIL dersom noko kjem i vegen for oppmøte.